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			剑桥国际英语语音教程-Ship or Sheep ?pdf+百度网盘，由动必乐www.dobefun.com推荐学习。

本书50个单元中有7个单元是复习单元，每个单元介绍一种不同的英语发音，以及发音的其他方面（如重音、语调），这些对成功的英语交流也很重要。

·你可以单独使用这本书，也可以和老师一起使用。

 

·你需要：

-听CD的设备，录制声音的设备-一个小镜子，用来比较你的嘴唇位置和图片-你的面具（从185页剪下）。你将在大多数单元（但不是单元1）的开始使用它。你也可以用它来额外练习对你来说困难的声音。剑桥国际英语语音教程-Ship or Sheep ?pdf+百度网盘

·首先，找出对你来说最重要的单位

-如果可能的话，在可能的错误列表中检查你的母语（）并打印出列表的那一部分。



-至少做一个诊断测试（见第ix-xi页）。如果你是单独工作，做测试A。测试B需要老师、母语人士或接近母语人士的帮助。如果你是与老师一起工作，他/她将决定你是否做测试。

·决定是否要：

-你可以先学习最重要的单元，或者从一开始就开始学习，花更多的时间学习最重要的单元。你可以选择同时学习A节（元音）和B节（辅音）。你也可以学习七个复习单元。









 

INTRODUCTION FOR STUDENTS ·Seven of the 50 units in this book are review units.Each of the other units introduces a different English sound,as well as other aspects of pronunciation(e.g.stress,intonation)which are also important for successful communication in English.

·You can use this book either working alone or with a class+teacher.

·You will need:

-equipment to listen to the CD,and equipment to record your voice -a small mirror to compare your lip positions with the pictures -Your mask(cut it out from page 185).You will use it at the beginning of most units(but not Unit 1).You can also use it for extra practice of sounds that are difficult for you.

·First,find out which units are most important for you.To do this:

-If possible,check your mother tongue in the List of likely errors and make a printout of that part of the list.

-Do at least one of the Diagnostic Tests (see pages ix-xi).If you are working alone,do Test A.Test B needs the help of a teacher,native speaker or near-native speaker.If you are working with a teacher, he/she will decide whether you do the tests.

·Decide whether you want to:

-work first on the most important units for you,or -begin at the beginning and work through the book,spending more time on the most important units for you.You can choose to work simultaneously on Section A(vowels)and Section B(consonants).You can also do the seven review units.
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